
obec Jimlín
Zastupitelstvo obce Jimlín Jimlín, 15. 02. 2023

1. Úvod

Zápis 4. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Jimlín
konaného dne 15. 02. 2023 na obecním úřadě v Jimlíně Č. p. 7

a. Zahájení
Veřejné zasedání Zastupitelstva obce Jimlín bylo zahájeno v 17:30 hod. starostou obce. Starosta
konstatoval, že dle prezenční listiny je přítomno 8 členů zastupitelstva obce, což znamená, že
zasedání je schopno se právoplatně usnášet. Zastupitelka Jana Baborová je omluvena. Nahlásila
pozdní příchod.

b. Určení ověřovatelů zápisu
Starosta navrhl ověřovatele zápisu 4. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Jimlín Kamila
Valeše a Jaroslava Krejčíka. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům a přítomným
občanům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo.

NÁVRH USNESENÍ:

Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje ověřovatele zápisu 4. veřejného zasedání Zastupitelstva
obce Kamila Valeše a Jaroslava Krejčíka.
Č. USNESENÍ . . PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

HLASOVANI:
40/4/2023 8 O O schváleno

c. Schválení programu
Starosta obce navrhuje doplnění programu. V bodě č. 2. se doplní písmeno a. u bodu Smlouva o
spolupráci se společností Meridian Nová Energie s. r. o týkající se vybudováni větrného parku na
území obce Jimlín a dále se doplní bod pod písmenem b. Nabytí části pozemku p. č. 911 o výměře
cca 2 500 m' v k. ú. Jimlín. V bodě č. 5 se doplní bod pod písmenem d. Schválení účelově
určeného finančního daru od Nadace 02 a bod pod písmenem e. Schválení finančních prostředků z
Operačního programu Jan Amos Komenský od Krajského úřadu Ústeckého kraje.

Navržený program:
l. Úvod

a. Zahájení
b. Určeni ověřovatelů zápisu
c. Schválení programu
d. Kontrola plnění usnesení

2. Majetkoprávní dispozice s nemovitým majetkem
a. Smlouva o spolupráci se společností Meridian Nová Energie s. r. o týkající se vybudování

větrného parku na území obce Jimlín.
b. Nabyti části pozemku p. č. 91 l o výměře cca 2 500 m' v k. ú. Jimlín.

3. Dotace
a. Podání žádosti o dotaci na akci ,.Rekonstrukce místních komunikací Zeměchy - Jimlín"

z Ministerstva pro místní rozvoj.
b. Schválení výběru zhotovitele na akci s názvem: ,,Komunikace v Zeměchách - Obec Jimlín

(ulice 3, 4, 5)" v rámci veřejné zakázky malého rozsahu.
4. Rozpočet:

a. Rozpočtové opatření č. 4
b. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu

5. Různé:
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a. Žádost Svazu tělesně postižených v ČR z. s., okresní organizace Louny o sponzorský
příspěvek na rok 2023

b. Žádost dobročinné organizace Zdravotní klaun, o.p.s. o podporu na rok 2023
c. Úhrada členského příspěvku za rok 2023
d. Schválení účelově určeného finančního daru od Nadace 02
e. Schválení finančních prostředků z Operačního programu Jan Amos Komenský od

Krajského úřadu Ústeckého kraje
6. Diskuze
7. Závěr

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům a přítomným občanům sdělit své stanovisko.
Žádné stanovisko sděleno nebylo.

NÁVRH USNESENÍ:

Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje program 4. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Jimlín.
Č. USNESENÍ l . . PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

41/4/2023 HLASOVANI' 8 O O schváleno

d. Kontrola plnění usnesení
Starosta informoval zastupitele, že všechna usnesení ze zasedání Zastupitelstva obce Jimlín
konaného dne 12. 12. 2022 byla splněna.

2. Ma jetkoprávní dispozice s nemovitým majetkem

a. Smlouva o spolupráci se společností Meridian Nová Energie s.r.o týkající se vybudování
větrného parku na území obce Jimlín út)řl7oha č. 3 zápisu).

Starosta uvedl. že zastupitelé k tomuto bodu obdrželi před zasedáním jako podklad Smlouvu o
spolupráci se společností Meridian Nová Energie s.r.o týkající se vybudování větrného parku na
území obce Jimlín" spolu se všemi podklady a prezentací, která byla na 2. zasedání zastupitelstva
dne 28. 11. 2022 prezentována panem Pavlem Mrvou. Před hlasováním byla dána možnost
zastupitelům a přítomným občanům sdělit své stanovisko.

p. Svoboda: k tomuto bodu nově uvádím skutečnost, že na schůzi č. 7 Rady měs(yse Cítoliby,
konané dne 23. l. 2023 bylo přijaio usnesení R7/2/2023, kde Rada měsjyse Cítoliby nepodporuje
na základě doporučení zaslupi/e/s/va městyse Cítoliby záměr výstavby větrných elektráren v
katastru městyse Cítoliby.

NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín:
l. souhlasí s podpisem Smlouvy o spolupráci se společností Meridian Nová Energie s.r.o

týkající se vybudováni větrného parku na území obce Jimlín.
2. pověřuie starostu obce podpisem Smlouvy o spolupráci dle bodu l.
Č. USNESENÍ HLASOVÁNÍ, PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

O 8 O neschváleno
Proti: p. Valeš. pí. Orinčáková, p. Krejčík, p. Grund, p. Žižkm p. Červíček, p. Svoboda. p.

Krtička
Po hlasování dorazila pí. Baborová v 17:38

b. Nabytí části pozemku p. č. 911 o výměře cca 2 500 m' v k. ú. Jimlín (příloha č. 4 zápisu).
Starosta informoval zastupitele o uzavření smlouvy o nájmu pozemku VS 6508017322 se Správou
železnic, státní organizací. Nájemné za pronájem předmětných pozemků bylo stanoveno ve výši
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12,00 Kč/m2/rok bez DPH, což je 40 800,- KČ/rok. Toto celkové roční nájemné je splatné
v pravidelných čtvrtletních splátkách. Nyní budeme postupně žádat o nabytí těchto pronajatých
pozemků do majetku obce Jimlín. Nejprve požádáme o bezúplatný převod části pozemku p.č. 911
o výměře cca 2 500 m2 v k. ú. Jimlín. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům a
přítomným občanům sdělit své stanovisko.

pL Orinčáková." nechtělo by to tedy udělat k tomu pozemku něiakou smlouvu o smlouvě budoucí?
p. Svoboda." smlouvy o smlouvě budoucí správa železnic neuzavírá.
pí. Orinčáková.' tak to se tam pak vymění lidi a rozmyslí si to a my nebudeme mít nic?
p. Svoboda: to tak určitě nebude, Na převodu části pozemku p. č. 9/1, začneme pracovat
s pracovníky správy železnic hned a na převodu části pozemku p. č. 909 budeme zatím čekat, než
pracovníci převezmou svojí stavbu chodníku, která byla v léiě realizována a dosud nebyla
pracovníky spráíy železnic převzata.

NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín:
l. schvaluje nabytí části pozemku p. č. 911 o výměře cca 2 500 m2 v k. ú. Jimlín dle zveřejněného

nákresu části pozemku od pronajímatele Správy železnic, státní organizace se sídlem Dlážděná
1003/7. 110 00 Praha l, IČO: 709 94 234,

2. souhlasí s technickými podmínkami převodu uvedenými v části A dopisu Správy železnic, s. r. o.
ve věci převod části pozemku p. č. 91 l v k. ú. Jimlín, ze dne 16. 3. 2022, zn. 17255/2021-SŽ-
GŘ-031 (Sl7255/2021-031).

3. pověřuje starostu obce uzavřením smlouvy dle bodu ]. a 2. tohoto usnesení,
Č. USNESENÍ . . PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

42/4/2023 HLASOVANI' l 9 O O schváleno

2. Dotace

Starosta informoval o podání žádosti o dotaci na Hřbitovní zdi s tím. že je podaná žádost pouze na
hřbitov v Jimlíně. Na hřbitov v Zeměchách se žádost podat nestihla. z důvodu uzavřeni přijímání
dotaci kvůli velkému zájmu. Další dotaci. kterou bychom chtěli získat je dotace na ulice 2, 3, 4 a 5
v Zeměchách.

a. Podání žádosti o dotaci na akci ,,Rekonstrukce místních komunikací Zeměchy - Jimlín"
z Ministerstva pro místní rozvoj.

Starosta uvedl, že obec má zpracovanou projektovou dokumentaci a vydáno stavební povolení na
akci s názvem: ,,Komunikace v Zeměchách':, kde je zahrnuto 5 ulic očíslovaných l až 5. Ulici l
jsme realizovali v loňském roce bez dotace z MMR. Nyní bychom rádi na ulice 2, 3, 4 a 5 podali
žádost o dotaci na MMR, tak musíme schválit usnesení, kterým jsme rozhodli schválit podání
žádosti o dotaci na akci s názvem ,,Rekonstrukce místních komunikací Zeměchy - Jimlín"
z Ministerstva pro místní rozvoj. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům a pňtomným
občanům sdělit své stanovisko.

p. Červíček: kdyžje to 50% tak si to víc obcí rozmyslí a budeme mít větší šanci, že dotaci získáme.
p. Svoboda: ano mám na to stejný názor. A když nebude dotace, bude se každý rok dělat jedna
ulice z našeho rozpočtu. Pokud dotaci dostaneme, bude se to dělat podle podmínek dotace a to
bychom museli udělat třeba dvě ulice leios a dvě ulice příští rok ale zase bychom na ně půlku
dostali z dotačních prostředků.
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NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje podání žádosti o dotaci na akci ,,Rekonstrukce místních
komunikací Zeměchy - Jimlín" z Ministerstva pro místní rozvoj, dotačního programu Podpora
obnovy a rozvoje venkova, podprogramu DT l 17d8210A a spolufinancování akce ve výši 50 %
z rozpočtu obce.
Č. USNESENÍ HLASOVÁNÍ, PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

43/4/2023 9 O O schváleno

b. Schválení výběru zhotovitele na akci s názvem: ,,Komunikace v Zeměchách - Obec Jimlín
(ulice 3, 4, 5)" v rámci veřejné zakázky malého rozsahu.

Starosta uvedl, že obec má zpracovanou projektovou dokumentaci a vydáno stavební povolení na
akci s názvem: ,,Komunikace v Zeměchách", kde je zahrnuto 5 ulic očíslovaných l až 5.
V loňském roce jsme provedli výběrové řízení na akci s názvem: ,,Komunikace v Zeměchách -
ulice 1 a 2". Nyní jsme provedli výběrové řízení na akci s názvem: ,,Komunikace v Zeměchách -
Obec Jimlín (ulice 3, 4, 5) a současně musíme schválit usneseni, kterým jsme rozhodli o výběru
zhotovitele s nejvhodnější nabídkou. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům a
přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo.

NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje výběr zhotovitele na akci s názvem: ,,Komunikace
v Zeměchách - Obec Jimlín (ulice 3, 4, 5)" v rámci veřejné zakázky malého rozsahu, firmu
EKOSTAVBY Louny s.r.o., IČ: 10442481, Václava Majera 573, 440 01 Louny, za cenu 5
398 700,00 Kč bez DPH.
Č. USNESENÍ HLASOVÁNÍ, PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

44/4/2023 9 O O schváleno

p. Svoboda.' čtvrtá uliceje za asi 2 miliony KČ, takže celkem toje asi 7 milionů KČ.
p. Grund: ale 1o,je bez DPH.
p. Svoboda." ano 7 milionů KČje bez DPH.

4. RozpoČet

a. RozpoČtové opatření č. 4 0ři7oha č. 5 zápisu)
Starosta předložil zastupitelstvu Rozpočtové opatření č. 4. Před hlasováním byla dána možnost
zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.

p. Svoboda.' na při)"mové straně rozpočtu došlo k navýšeni' daně z přijmu právnic/ých osob, dotace
na VPP a byl poskytnutjínanční dar od PS Světelné zdroje. Tyto na¥ýšené přjjmy nebyly zapqjeny
do výdajové stránky rozpočtu.

Zastupitelstvo obce Jimlín bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 4.

b. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu (při7oha č. 6 zápisu).
Starosta uvedl, že zastupitelé k tomuto bodu obdrželi před zasedáním jako podklad Návrh
střednědobého výhledu rozpočtu. Současně byl Návrh střednědobého výhledu rozpočtu zveřejněn
od 31. 01. 2023. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit
své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo.
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NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu obce Jimlín sestavený na
roky 2023 - 2026.
Č. USNESENÍ HLASOVÁNÍ, PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV
45/4/2023 9 O schváleno

5. Různé

a. Žádost Svazu tělesně postižených v ČR z. s., okresní organizace Louny o sponzorský
příspěvek na rok 2023 (při7oha č. 7zápisu)

Starosta předložil zastupitelům žádost Svazu tělesně postižených v ČR z. s., okresní organizace
Louny o finanční podporu pro rok 2023. V roce 2021 poskytla obec Jimlín finanční podporu ve
výši 5 000 KČ. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům a přítomným občanům sdělit své
stanovisko.

p. Grund.' a využívají tuto pomoc lidi?
p. Červíček: oni ti půjčí třeba vozíček, kdyžjsi po operaci.
p. Svoboda.' navrhněte, kolikjim přispějeme, já bychjim rádpřispěl 5 000 kčjako v roce 202/.
p. Červíček: na nějsme vž(tycky nějaké peníze přispívali.
pi Baborová.' mají tam Yýhodné ceny i postelí, kQyž někdo potřebuje na přechodnou dobu ajsou
vstřícní.
p. Grund: já bychjim nechal příspěvek S 000 KČ

NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje poskytnutí Svazu tělesně postižených v ČR z. s., okresní
organizace Louny, se sídlem Pod Nemocnicí 2503, 440 01 Louny, IČ: 64018539 finanční
podporu pro rok 2023, ve výši 5 000 KČ.
Č. USNESENÍ HLASOVÁNÍ, PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

46/4/2023 8 1 O schváleno
Proti: p. Krejčík

b. Žádost dobročinné organizace Zdravotní klaun, o.p.s. o podporu na rok 2023 (při7oha č. 8
zápisu)

Starosta předložil zastupitelům žádost organizace Zdravotní Klaun, o.p.s. o finanční podporu pro
rok 2023. V roce 2021 poskytla obec Jimlín finanční podporu ve výši l 000 KČ. Před hlasováním
byla dána možnost zastupitelům a přítomným občanům sdělit své stanovisko.

pL Baborová: tojsou ii, co chodí za onko/ogicjty nemocnými dětmi
p. Svoboda." nikomujinému nedáváme při"spěvky

NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje poskytnutí organizaci Zdravotní klaun, o.p.s., se sídlem
Paříkova 355/7, 190 00 Praha 9 - Vysočany, IČ: 26547953 finanční podporu pro rok 2023, ve
výši l 000 kč.
Č. USNESENÍ HLASOVÁNÍ, PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

47/4/2023 5 3 l schváleno
Proti: p. Kiejčík, p. Žižka, p. Červíček, Zdržel se: p. Grund
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c. Úhrada členského příspěvku za rok 2023

Starosta informoval zastupitele, že podle usnesení Shromáždění delegátů ČKAIT ze dne 24.9.2022
a podle zákona c. 360/1992 Sb., § 12 odst. 7 a Profesního a etického řádu ČKAIT § 6 odst. 5 písm.
a) je nutné uhradit členský příspěvek za rok 2023 ve výši 3 500,- KČ. Před hlasováním byla dána
možnost zastupitelům a přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno
nebylo.

NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje úhradu členského příspěvku za rok 2023 Ing. Vladimíru
Svobodovi ve výši 3 500,- kč.
Č. USNESENÍ . . PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

48/4/2023 HLASOVANI' 8 O ] schváleno
Zdržel se: Svoboda

d. Schválení účelově určeného finančního daru od Nadace 02

Starosta uvedl, ředitelka Základní školy a Mateřské školy Zeměchy, žádá o souhlas s přijetím
účelově určeného finančního daru od Nadace 02 na projekt 02 Chytrá škola. Jedná se o částku
53 400,- KČ. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své
stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo.

p. Brabec: ta dotaceje něčím podmíněná?
p. Svoboda." lo netuším, ale určitě nějaké podmínky bude mít. Jednaljsem přímo s paní z 02 a ta
čeká na naše usnesení a poté zpracuje smlouvu, kterou pošle k podpisu přímo ředitelce školy. Paní
Krtičková si to bude vyřizovat sama, protože tu dotaci chce. Jsem přesvědčen, že podmínky té
dotace .je určitě schopna splnit, jinak by o ní neusilovala. Ještě připomínám, že v minulém roce
čásíečně realizovali i jeden projekt na dotaci, o který požádala obec, a take' to zvládli. Jednalo se
o úprava zahrady v MŠ. Jsem pevně přesvědčen, že paní Krtičková ví co dělá a plnějí důvěřuji.

NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín souhlasí s přijetím účelově určeného finančního daru od Nadace 02
na projekt 02 Chytrá škola pro Základní školu a Mateřskou školu Zeměchy, okres Louny,
příspěvkové organizace, IČ 706 983 76. Jedná se o částku 53 400,- KČ.
Č. USNESENÍ . . PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

49/4/2023 HLASOVANI' 9 O O schváleno

e. Schválení finanČních prostředků z Operačního programu Jan Amos Komenský od
Krajského úřadu Ústeckého kraje (při7oha č. 9 zápisu)

Starosta uvedl, že obec obdržela avízo - Operační program Jan Amos Komenský z Krajského
úřadu Ústeckého kraje pro Základní školu a Mateřskou školu Zeměchy. Jedná se o částku
799 988,- KČ. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své
stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo.

p. Svoboda: Honzo, řekneš nám k tomu něco?
p. Kriička: je lo operační program, do kterého může vs/oupit jakákoliv škola v ČR,
může rozhodnout, na co dotaci využije, jestli na nákup pomůcek nebo pokrytí
asis/entky apod. Ředitel s tím má spoustu papírovánj ale jsou to peníze, které se
Školy to nevyužívají právě z důvodu velké administrativní zátěže.
pí. Orinčáková.' jak to využjjeme tady?
p. Svoboda: toje v kompetenci paní ředilelky.
p. Krtičku: to vůbec nevím.

kuždá škola se
úvazku nějaké
hodí. Některé
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pí, Orinčáková.' a to se muselo dokládat dopředu něja/ým záměrem, na co se to využije nebo se to
bude postupně dokládat?
p. Krtičku: ten projekt poběží dva roky a bude se postupně čerpat.

NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín souhlasí s přijetím finančních prostředků od Krajského úřadu
Ústeckého kraje, v rámci Operačního programu Jan Amos Komenský pro Základní školu a
Mateřskou školu Zeměchy, okres Louny. příspěvkové organizace, lČ 706 983 76. Jedná se o
částku 799 988,- KČ.
Č. USNESENÍ HLASOVÁNÍ. PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

50/4/2023 ' 9 O O schváleno

6. Diskuze

p. Svoboda.' neiprve bych rád projednal aplikaci Na kole i pěšky. Musím říci, že je to aplikace
docela zajímavá. Hned jsem si jí nainstaloval a musím říci, že pro orientaci v neznámém
prostředí, by se fakt dala i docela dobře využít. Hnedjsem si tam zadal Louny a jediné co jsem
tam objevil v souvislosti s naší obcí je cyklotrasatrasa Pos/oĹopr(y - Jimlín - Cítoliby a zpět.
Z této trasyje patrná neznalost našich obcL Další zmínkou užje jen Zámek Nový Hrad. Možná by
stálo za to, angažoval se v této záležitosti a opravit či doplnit tuto aplikaci z našeho pohledu.
Nebojte, nechci zde moc inves/ova/. Za mne by stačilo, podílet se jen na prezentaci v mobilní
aplikacijakojedna obec (samostatně) za 6 000 KČ + DPH, neboještě lépe na prezentaci v mobilní
aplikaci v rámci mikroregionu za pouhých 3 000 Kč + DPH, pokud by do toho chtěl pan Kutner
z Domoušic jít. Pak měještě napadlo, zda si při )ydávání turistického cykloprůvodce po severních
Čechách v l. - 2. čtvrtletí 2023, neobjednai minimálni várku 30 těchto cykloprůvodců po
severních Čechách v papírové podobě s vlastní obálkou naši obce za cenu 130,-Kč/ks + DPH. To
by pak bylo 30 výtisků x 130,-Kč/ks = 3 900 KČ + 3 000 Kč nebo 6 000 KČ bez DPH.
pí Baborová: jájsem si tu aplikaci stáhla, prolezlajsemjí.
p. Červíček: taky záleží jestlijí bude chtít Mikroregion.
p. Svoboda: v pátek máme schůzi, takže se zeptám.
p. Žižka: jájsem určitě pro aplikaci, ale proti mapám protože lO nikdo kupovat nebude.
p. Svoboda: já jsem si myslel, že bychom dali na ty cyklomapy fotku obce společně třeba se
zámkem a dát lo někomujako dárek
p. Baborová.' Albert (obchod) udělal krásné cyklomapy minulý rok a nikdo to nechce ani zadarmo,
natož aby to u nás někdo kupoval.
p. Svoboda: dobře, takže mapy ne a co aplikaci kdyžji bude chtít MLP?
pí. Orinčáková.'aplikaci klidně.
p. Červíček: (ý nám Lád'o, řekneš po schůzce MLR jestli to chtěli a potom to budeme řešit.
p. Svoboda.' dobře a tím bych tenhle bod ukončil.

p. Valeš: občané si stěžují na zvýšený provoz v poslední opravené ulici podél trati Cd, protože
ktyž si dají u sokolovny do navigace, že chtějíjet do Cítolib, takje to vede tudy. Jestli by to nešlo
nějak udělat, aby se tam provoz omezil.
p. Svoboda: tak co tam dát značku ,,Průjezd zakázán '. '
p. Grund: ta už neexistuje.
p. Valeš: všichni kdo to tu znají, si tudy zkracují cesiu na Cítoliby a ti co to tu nezna/Ĺ tak prostě
jedou podle navigace, a užjsem tam viděl i veľkí 6/ auta.
pL Orinčáková.' co s tím můžeme udělat?
p. Svoboda.' jenže každá značka, kterou bychom tam chtěli dát, musí povolit paní z dopravního
inspektorátu. Zákaz vjezdu tam dát nemůžeme ajednosměrka nemá smysl.
p. Grund.' a kdo tujednosměrku bude hlídat, že se to dodržuje? Sjednosměrkou to tam bude jezdit
zjedné s/rany, ale ten provoz tam bude pořád.

7



pí Baborová.' proč si Martášek vyskládal kolem baráku n' obrubníky, stavební odpad? Jájsem mu
to dala na stranu a on to tam vyskládal znova
p. Červíček.' vypadá to strašně
p. Grund.' proč si Martášek parkuje obecní traktor před domem? Lidi si slěžujl: že si s tím jezdi až
domů.
p. Valeš." párkrát mu sáhneš na peníze a už to znova neudělá.
p. Grund: tak dáme nařízení že obecní traktor prostě doma parkovat nebude.
p. Orinčáková: dáváme mu něiaké odměny nebo osobní ohodnocení?
p. Svoboda: zjistím to.
p. Grund: a když neposlechne, snížíme mu osobní ohodnocení.
p. Červíček: klidně to můžeme dátjako bod do zastupitehtva na příště.
p. Krtičku: v tom případě bychom ale měli řešit obecní zábor v celé vesnici, protože není
normální, aby nám někteří občané zabírali iřeba osmi auiy spoustu místa na parkování. Jestli
chceme řešitjednoho, budeme muset řešit všechno.
p. Svoboda: ale to nevím jak udělat.
pL Orinčáková: to samé by se nemělo parkovat na nových chodníkách a taky se to ta® děle.
p. Červíček: a další nešvar je také, proč tu parkují kamiony dole u rybníka na novém aSfa/tu?
Protože v Cítolibech to majízakázané, tak to parkují iady.
p. Grund: tak to musejí mít v Cúolibech nějakou vyhláškou upravené.
p. Červíček.' nevím, jak to tam mají upravené.
p. Svoboda: tak pojďme něco vymyslet, jak by se to dalo zakázat.
pí. Orinčáková.' Ládb, zkusíš se zeptat v Cítolibechjak mají vyhlášku sestavenou oni?
p, Svoboda: dobře, zeptám se starosjy

p. Svoboda.' p. Vaic mi nabídl, jestli nechceme využít jejich obecního policistu něl@v. Ze bychom
ho využili třeba na měření rychlosíi v obci nebo na kontrolu parkování
p. Červíček: parkování by kontrolovat mohl, udělali jsme parkoviště u sokolovny, a když přijedou
třebafotbalisti tak stejně nemají kde parkovat, když lam májeden člověkpět aut na stálo.
p. Žižka: takzjistěte.jak by to bylo s policiíz Cítolib.
pL Orinčáková.' vybrané peníze z pokut by šli komu do rozpočtu, nám nebo Cítolibům?
p. Svoboda: to nevím, ale qjistím to
p. Červíček: abychom z toho taky něco měli.

p. Svoboda: chci zde ještě informoval že jsme odsouhlasené zdražení odpadů nestihli do konce
roku překlopií do nové vyhlášky a po konzultaci s pracovníky MV ČR jsme museli poplatek vrátit
na původních 600 KČ. Nechte si ledy projít hlavou, o kolik příští rok zdražíme a jestli budeme dál
prodávat zelené pytle a jednorázové známky. Vlétě to začneme projednávat, al' máme dost času
zpracovat i novou vyhlášku.
p. Valeš: o kolik se zdražili pro násjako obec ted'odpady?
p. Svoboda na odpadech obec nikly nevydělávala a ani nikdy vydělávat nebude. Řekl bych, že
obec doplácí zhruba polovinu.
p. Brabec.' zjisti ve Hřivicích, kolik platí chataři za pytle.
p. Svoboda: ano, zjistím v pátekpři zasedání MLP,

p. Svoboda: dalším bodem do diskuze je termín konánípáleni čarodějnic?
p. Krtička: já trvám na navrženém termínu 29.4. 2023.
p. Svoboda:,já s tím souhlasím.
p. Červíček: já jsem s p. Vohánkou v práci a proto navrhujeme termín konání páleni čarodějnic
30.4.2023.
pí. Orinčáková.' já bych to změnila na 30.4.2023.
p. Žižka:já souhlasím s termínem 30.4.2023.
p. Valeš:.já také souhlasím s termínem 30. 4.2023.
pí. Baborová: ijá souhlasím s termínem 30.4.2023
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p. Svoboda.' ano tak to už je většina, která souhlasí se změnou termínu konání pálení čarodějnic
na 30. 4. 2023. Takže to Honzo změníme.

p. Svoboda: posledním bodem, kteiý mám do diskuse .je plyn. Staly se nyní dvě důležité události.
V/ednu se konal první letošní KD, kde jsem si s Brikem otevřeně vyměnil názory na celou

p/yno/íkaci. Vše jsem shrnul do emailu, který jsem Vám rozeslal. Současně stavební úřad zastavil
kolaudaci L etapy plyno/íkuce z důvodů nedodání potřebných dokladů na OIl'. Proto jsem v pátek
strávil celé dopoledne na stavebním úřadě v Lounech a podal zde doplněnou žádost o kolaudaci L
etapy plyna/íkace podruhé, Jen pro hrubou orientaci, první žádost měla 27 příloh a druhá
doplněná žádost o kolaudaci L etapy plynofikace má 52 příloh. Ted' už to snad projde. Včera
večer jsem ještě vše, co se (ýká současné situace ohledně kolaudace, sepsal do emailu a poslal ho
projektantům i Brikovi. I tento email jsem Vám všem poslal a pana Brika na loto zastupitelstvo
pozval. Tak snad dorazí Zatím se mě můžete ptát ajá Vám zkusím odpovědět.
p. Žižku: když se budou chtít lidi připojit, tak půjdou za námi?
p. Svoboda: ne, jsem přesvědčen, že musejíjít přímo za Brikem a s ním si udělat smlouvu. Obec by
v tom neměla nijakjígurovat.
V /8:50 dorazil p. Brik

p. Brik informoval o průběhu projektu odjeho začátku
p. Grund: nás zajímá, jak to bude dál se smlouvou, kterou s vámi máme uzavřenou, a která není
úplně podle našich představ
p. Brik." nebráním se tomu, že bychom uzavřeli smlouvu novou. Chtěl bych, ale abychom měli na
papíře, co se udělalo od obce, co jsem udělal já a společnost Spolgas, aby bylo vidět, kdo do íoho
kolik investoval a pak budeme řešit co dál. Řešit bychom měli věcná břemena i novou smlouvu.
p. Brabec: máte nějakou představujak získat peníze investované obcí zpátky?
p. Brik: já jsem původně chtěl, aby obec spočítala, kolik do toho dala a vrátií jíje do rozpočtu
obce, aby si někdo nemyslel, že Spolgas projekt ne/ínancovala ajínancovala tojenom obec,
p. Červíček: před pěti le/y jste sliboval, ,jak do měsíce budeme mít ve škole plyn a do dneška tam
nenĹ UŽ dávno mohli lidi vidět, kolik by to stálo a kolik by ušetřili.
p. Brik: ta nádoba už tam stojí nějakou dobu. Vy byste si koupil třeba taxík, který vám bude siát
jenom na dvoře a nebude Vám vydělávat? Já jsem teď' přesně v takové pozici. Já mám zájem o to,
aby to jůngovalo.
p. Grund: původní varianta byla, že si postavíte nádobu u mlýna, tamjste si koupili pozemek. Lidi
už by viděli, na kolik byje lo vyšlo, kolik by ušetřili ajak tofunguje a z toho sešlo nevím proč
p. Červíček: ale ve škole už to mohlo být puštěné přece.
p. Brik.' ano to mohlo, ale nemůžeme to pustil teď protože nemáme povolení pus/ii o/íciálně plyn
do potrubí Kdyby bylo na mě, tak užjsem plyn pustil, protože už mám vše připravené.
p. Grund: myjako zastupitelé chceme, aby se to ted'zkolaudovalo, a dál se počkalo, dokud nebude
mezi Vámi a obcí nová smlouva než se pusti plyn.
p. Brik.' ano s tím souhlasím a navrhuji, abychom v tom udělali pořádek, aby si lidi nemysleli, že
obec udělala půl práce.
p. Svoboda.' tady všichni vědí že n' si v tom udělal víc práce než obec, ale jde o tom, že obec Ĺajty
něco udělala a ne/íguruie v ničem, protože s obcí to nemá nic společného.
p. Brik: představme si, že už plyn je v potrubí a spravovat to musí oprávněná Jírma, která má
licenci a podobně, obec tyhle věci spravovat nemůže.
pí. Baborová: my jsme do toho dali veřejné peníze a ted' se občané diví že nemáme žádný podíl.
Takže my teďchceme slyšet, jestli se nám to bude vracet nebo půjdeme do něiake' spolupráce.
p. Brik.'já nemám problém obci investované peníze vrátit.
pí. Baborová: to by pro nás bylo nejjednodušší protože nq'sme z oboru u přeci jen vy tomu
rozumíte lépe.
p. Grund: jde hlavně o lom, že my do toho nemůžeme investoval nemalé obecní peníze a pak to
všechno bude vaše.
p. Brabec: můžeme se te(ty dohodnout, že uděláme smlouvu a vrátíte nám investované peníze.
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p. Brik: spočl"leil'e si, kolikjste investovali.jako obec mimo dotace. Chci být seznámený s tím, kolik
do toho obec investovala vjaké etapě a za co.
p. Brabec.' když jsme začali vytvářet tento projeki s bývalou starostkou, tak jsme se neměli kde
zeptat, protože to nikdo neměl, takže se neuzavřela smlouva taková, jaká by se uzavřela dnes. Vy
jste měl zájem o to, aby se co nejrychlq'i připojil první dům a do dneška se tak nestalo.
pí. Orinčáková.' ta smlouvaje absolutně nevýhodná pro obec.
p. Brik: a čímje výhodná pro Spolgas.
pi. Orinčáková.' no tím, že my děláme výkopy a všechno bude vaše.
p. Žižku: my vám ted'momentálně sponzorujeme vaše budoucí podnikúnL
p. Brik.' to není pravda.
p. Krtičku: Původní smlouva je prostě špatně. Jsme ve fázi, kdy jsme do toho dali hrozně moc
peněz. Musíme ukončit to, co bylo do teď' a domluvit se co bude dál, aby jasně zaznělo, co bude
s penězi, které jsme proinvestovali až doposud. Na základě.jakého dokumentu nebo jaké soutěže
jste byl iybrán na zakázku takhle velkého rozsahu
p. Svoboda.' to nevím toje záležitost minulého zaslupilelstva.
p. Brik.' my jsme .jediná firma v Čechách, která tohle dělá a tal{y jediná jírma, která zásobuje
plynem i plynárny. Vy si myslúe, že já laky podnikám a vydělávám na svoje podnikání, ale mě se
tato investice nikdy nevrátí
p. Žižka: ale budete tu podnikat a vydělávat.
p. Krtička.' my hlavně potřebujeme vědět, co bude dál.
p. Brik." navrhněte, jak si to předsiavujete dál.
pL Baborová.' my si teď' spočítáme veškeré náklady, které obec měla a pak iy nám řeknete, jestli
s tím souhlasíte.
p. Grund.' obec udělá něj"a§ návrh a vy se k lomu poté íyjádřite. Vy tedy souhlasúe, že půjdeme
cestou takovou, že nám to vrátíte.
p. Brik.' ano, připravte návrh a polom to budeme dál řešit. Já chci, aby se projeki dodělal a lidé
měli plyn. Do dnes nemám podepsanou jedinou smlouvu, tak jak to dělají plynárny, že podepLš'ou
smlouvu předtím, než se připojL
p, Svoboda: musíš si uvědomit, že budeš nejen provozovaiel, ale i ma/iiel, k/erý musí vydávat
stanovisku, jednat s úřady a podobně
p. Brik.' ano to budeme my. Až budu seznámený s návrhem smlouvy a investici; kterou obec měla,
potom budeme jednat o tom, kolik vám budeme vracet a obec bude moct peníze použit jinde. já
tady mám potrubízakopané a už se nemůžu sbalit a odejít odsud, já už tu budu napořád.
pí Baborová." on to V7ádh s námi vža!ycky konzultuje, takže to co on Vám říká není jenom jeho
názor, ale i náš
p. Brik: já bych chtěl, abyste mě k tomu přizvali, když o tom budetejednat
p. Krtička: já se znova ptám, na základějaké souíěžejste byl vybrán
p. Brik: jájsemjediný v celé ČR, ktetý tohle umí.
p. Grund: jde o to, jestli budeme dělat nějaké výběrové řízení, když se bude uzavíral nová
smlouva.
p. Brik: nebudete dělat VR, kdyžjsemjediný, kdo to tady umĹ
p. Žižku: jájsem se pídil po tom, jak to tadyfunguje, ©žjsem přišel jako nový zastupitel a přjjde
mi, že opravdujínancu/eme vaše budoucípodnikání.
p. Brik.' ale vy to děláte pro obec ne pro mě.
p. Žižka: pro obec by to bylo, kdyby to vlastnila obec a ne když to bude vaše. Tohle musíme
opravdu dořešit.
p. Grund.' iakžejsme domluvenL Přtpravíme to a sejdeme se.

7. Závěr

Starosta ukončil jednání 4. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Jimlín 19:52 hodin.
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přijatá usnesení 4. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Jimlín
konaného dne 15. 02. 2022 na Obecním úřadě v Jimlíně, Č. p. 7

40/4/2023 Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje ověřovatele zápisu 4. veřejného zasedání
Zastupitelstva obce Kamila Valeše a Jaroslava Kre.jčika.

r

41/4/2023 Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje program 4. veřejného zasedání Zastupitelstva obce
Jimlín

42/4/2023 Zastupitelstvo obce Jimlín:
l. schvaluje nabytí části pozemku p.č. 911 o výměře cca 2 500 m' v k.ú. Jimlín dle zveřejněného

nákresu části pozemku od pronajímatele Správy železnic, státní organizace se sídlem Dlážděná
1003/7, 110 00 Praha l, IČO: 709 94 234,

2. souhlasí s technickými podmínkami převodu uvedenými v části A dopisu Správy železnic, s.o.
ve věci převod části pozemku p.č. 91 l v k.ú. Jimlín, ze dne 16.3.2022, zn. 17255/2021-SŽ-GŘ-
031 (S17255/2021-031),

3. pověřuje starostu obce uzavřením smlouvy dle bodu l. a 2. tohoto usnesení.

43/4/2023 Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje podání žádosti o dotaci na akci ,,Rekonstrukce
místních komunikací Zeměchy - Jimlín" z MinisterstYa pro místní rozvoj, dotačního programu
Podpora obnovy a rozvoje venkova, podprogramu DT 117d8210A a spolufinancování akce ve
výši 50 % z rozpočtu obce.

44/4/2023 Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje výběr zhotovitele na akci s názvem: ,,Komunikace
v Zeměchách - Obec Jimlín (ulice 3, 4, 5)" v rámci veřejné zakázky malého rozsahu, firmu
EKOSTAVBY Lomy s.r.o., IČ: 10442481, Václava Majera 573, 440 01 Louny, za cenu 5
398 700.00 KČ bez DPH.

45/4/2023 Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu obce Jimlín
sestavený na roky 2023 - 2026.

46/4/2023 Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje poskytnutí Svazu tělesně postižených v ČR z. s.,
okresní organizace Louny, se sídlem Pod Nemocnici 2503, 440 01 Louny, IČ: 64018539 finanční
podporu pro rok 2023, ve výši 5 000 KČ.

47/4/2023 Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje poskytnuti organizaci Zdravotní klaun, o.p.s., se
sídlem Paříkova 355/7, 190 00 Praha 9 - Vysočany, IČ: 26547953 finanční podporu pro rok 2023,
ve výši l 000 kč.

48/4/2023 Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje úhradu členského příspěvku za rok 2023 Ing.
Vladimiru Svobodovi ve výši 3 500,- Kč.

49/4/2023 Zastupitelstvo obce Jimlín souhlasí s přijetím účelově určeného finančního daru od
Nadace 02 na projekt 02 Chytrá škola pro Základni školu a Mateřskou školu Zeměchy, okres
Louny, příspěvkové organizace, IČ 706 983 76. Jedná se o částku 53 400.- KČ.

50/4/2023 Zastupitelstvo obce Jimlín souhlasí s přijetím finančních prostředků od Krajského
úřadu Ústeckého kraje, v rámci Operačního programu Jan Arnoš Komenský pro Základni školu a
Mateřskou školu Zeměchy, okres Louny, příspěvkové organizace, IČ 706 983 76. Jedná se o
částku 799 988,- KČ.
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Seznam příloh zápisu:

l. Prezenční listina zastupitelů obce.
2. Prezenční listina hostů.
3. Smlouva o spolupráci se společnosti meridian Nová Energie s.r.o.
4. Nabytí části pozemku p.č. 911 o výměře cca 2 500 m2 v k.ú. Jimlín
5. Rozpočtové opatření č. 4
6. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce Jimlín na roky 2023 - 2026.
7. Žádost Svazu tělesně postižených v ČR z.s., okresní organizace Louny o sponzorský příspěvek

na rok 2023
8. Žádost dobročinné organizace Zdravotní klaun, o.p.s. o podporu na rok 2023.
9. Avizo - Operační program Jan Amos Komenský z Krajského úřadu Ústeckého kraje

Zápis byl vyhotoven dne 20.02.2023

Zapisovatel: Lucie pýchová

Ověřovatelé:

Kamil Valeš _,,, 2? 2

Jaroslav Krejčík d,, 22

Starosta: 22. 2l?ôz3Ing. Vladimír Svoboda dne

Razítkoobce * i9 .

JŇ,
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